

Scope of Work

Samaritan's Purse is looking to hire a qualified and competent contractor to construct and rehabilitate multiple sanitation structures in **South Sinjar, Ninewa Governorate**, Iraq. In doing so, Samaritan's Purse seeks to reduce the suffering of vulnerable persons and improve their quality of life by providing community members with access to proper sanitation.

The contract will include several parts including **civil works, finishing works, doors and windows works, sanitary, plumbing, and water supply works, and electrical works:**

1. Civil works for this project include site preparation, excavation works, and construction of a concrete foundation for the sanitation structure according to the BOQS and drawings.
2. Finishing works include three-layer cement plastering and plastic painting of all interior, exterior, and ceilings according to the specifications in the BOQs and drawings.
3. Doors and windows work include the materials and installation of PVC doors and windows according to the specifications in the BOQs and drawings.
4. Sanitary, plumbing, and water supply works include installation of PPR pipes, PVC pipes and manhole boxes, handwashing basin, toilet seats and bidet, and shower and laundry mixer. These works also include the installation of a 1,500-liter plastic water tank, water heater, and underground septic tank according to the specifications in the BOQs and drawings.
5. Electrical works include a main electricity board, wire cables, indoor and outdoor lights, sockets, and exhaust fans according to the specifications in the BOQs and drawings.

More information regarding this project will be provided at the supplier meeting. Please see the Supplier Meeting Invitation for more details.

WE PRACTICE PROCUREMENT WITH INTEGRITY

The integrity of the Public Tender procurement process is of the utmost importance. Unethical procurement conduct will not be tolerated and will result in immediate dismissal from the Public Tender procurement process. All bids are received directly by the Tender committee. It is not possible to influence the decision or outcome of the Tender. Submit your best value proposal for the first and only time. No Samaritan's Purse employee will solicit you outside of this tender. **REPORT ALL UNETHICAL BEHAVIOR, FOR CONFIDENTIALITY REPORT TO THE Samaritan's Purse HOTLINE (Phone Call/ WhatsApp/ Signal) (Iraq +964 750 863 6742).** If you, the supplier, suspect fraud from an SP employee, are asked to commit fraud or witness an SP employee act deceitfully, please notify Samaritan's Purse leadership by calling our confidential hotline where Arabic and Kurdish speakers are ready to receive your call. Please **(Phone Call/ WhatsApp/ Signal) (Iraq +964 750 863 6742).**

نطاق العمل

سامريتانز بيرس تبحث عن توظيف مقاول مؤهل وكفاء لبناء وإعادة تأهيل وحدات صحية في جنوب سنجار، محافظة نينوى، العراق. من خلال ذلك، تسعى سامريتانز بيرس إلى تخفيف معاناة الأشخاص وتحسين جودة حياتهم عن طريق توفير الوصول إلى الصرف الصحي السليم لأعضاء المجتمع.

العقد سيتضمن عدة أجزاء بما في ذلك الأعمال المدنية، والأعمال التشغيلية، وأعمال الأبواب والنوافذ، والصحية، والسباكة، وأعمال إمداد المياه، والأعمال الكهربائية:

* الأعمال المدنية لهذا المشروع تتضمن تهيئة الموقع، وأعمال الحفر، وبناء أساس من الخرسانة لهيكل الصرف الصحي وفقاً لمواصفات جداول الكميات والرسومات

* الأعمال التشغيلية تشمل تغطية الجدران بطبقات ثلاثية من الجص ودهانها بالبلاستيك في الداخل والخارج والأسقف وفقاً للمواصفات في جداول الكميات والرسومات

* أعمال الأبواب والنوافذ تشمل المواد وتركيب الأبواب والنوافذ من البلاستيك وفقاً للمواصفات في جداول الكميات والرسومات

* تشمل أعمال الصرف الصحي والسباكة وإمداد المياه تركيب أنابيب وصناديق البالوعات، وحوض غسيل اليدين، ومقاعد المراحيض والبيديه، ورأس الدش ومخفض الضغط. تشمل هذه الأعمال أيضاً تركيب خزان مياه بلاستيكي سعة 1500 لتر، وسخان مياه، وخزان صرف صحي تحت الأرض وفقاً للمواصفات في جداول الكميات والرسومات

* الأعمال الكهربائية تشمل لوحة الكهرباء الرئيسية، وأسلاك الكابلات، والأضواء الداخلية والخارجية، والمقابس، ومراوح التهوية وفقاً للمواصفات في جداول الكميات والرسومات

نحن نمارس عملية المشتريات بنزاهة

إن نزاهة عملية الشراء في المناقصات العامة أمر في غاية الأهمية. لن يتم التسامح مع سلوك الشراء غير الأخلاقي وسيؤدي إلى الفصل الفوري من عملية شراء المناقصات العامة. يتم استلام جميع العطاءات مباشرة من قبل لجنة المناقصات. لا يمكن التأثير على قرار أو نتيجة المناقصة. أرسل عطاءك بأفضل قيمة في مرة واحدة فقط. لن يطلب منك أي موظف في سمريتانز بيرس الخروج من هذه المناقصة. للإبلاغ عن جميع السلوكيات غير الأخلاقية، يرجى الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمة هاتفية / واتساب / سيجنال على الرقم التالي:

(Iraq +964750863 6742)

كمورد، إذا كانت لك شكوك لفساد أحد موظفي سمريتانز بيرس، كارتكب عملية احتيال، أو شاهدت أحد موظفي سمريتانز بيرس يتصرف بطريقة مخادعة، فيرجى الإبلاغ عن طريق الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمة هاتفية / واتساب / سيجنال على الرقم التالي:

(Iraq +964750863 6742)